
 
                                                                                                   Číslo materiálu: 04/4 
Komise: Komise kulturní 
Datum: 20.2 2019   18:00 hod 
Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
 
Neomluven: 
Host: 

L. Frankovicová, K. Špaková, T. Morawski, P. Bečán, J. Veselá, B. Buňka, P. 
Apolen, L. Kment, A. Rezler, K. Daczická, V. Veselý, J. Skyva 
 M. Trdličková, V. Lebedová, J. Fraňková, Š. Sokač    
 
 
V. Balek 
F. Tvrdík 

Člen RM: V. Šnajdr, Š. Drtina 
Příští jednání: Březen 2019 

 1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města 
b e r e   n a   v ě d o m í zápis z jednání kulturní komise ze dne 20.2. 2019 
 
 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 a. Předseda komise přivítal přítomné členy a hosty a seznámil je s programem jednání. 

b. Pan Tvrdík komisi seznámil se stížností na možný hluk a diskonfort, který má být způsobován 
konáním kulturních akcí v Parku U Tří pávů. Jedná se o kulturní akce v sezóně i mimo ni. 
Stížnost směřuje ke změnám v pořádání kulturních akcí v této lokalitě v centru města. 
Komise je již dlouhodobě vděčna za to, že tento park byl již dříve uveden do stavu, kdy v něm 
mohou tyto akce probíhat. Komise tedy dlouhodobě podporuje produkce v Parku U Tří pávů, 
které tuto lokalitu města významně pozitivně oživují a dodržují veškeré zákony a vyhlášky 
města. Z tohoto důvodu komise nedoporučuje tyto produkce omezovat. 
K tomuto bodu komise také diskutovala na návrh K. Špalkové možnost provedení hlukového 
šetření. Dospěla však k většinovému stanovisku, že takovéto šetření je neopodstatněné. 
Stanovisko komise v této záležitosti také na místě podpořil pan místostarosta Vít Šnajdr. 

c. Komise se dále spolu s panem Tvrdíkem zabývala přípravou vyhlášky ohledně povolení 
výjimek některým vybraným akcím končit i po 22. hodině (hluk). Pan Tvrdík členy komise 
seznámil s veškerými informacemi a komise na svém příštím jednání připraví seznam ne více 
než 5 akcí, které by do této vyhlášky navrhovala. 

d. Předseda komise seznámil přítomné s jednáním, které v minulých dnech vedl s představiteli 
GASKu. Z těchto vzešla vzájemná myšlenka jednání komise se zástupci krajské instituce, 
které zástupci kulturní komise již dlouhodobě prosazují. Dalším bodem jednání pak byl 
grantový systém a žádosti GASKu, toto by dle představ komise mělo být do budoucna 
ošetřeno v chystané koncepci financování kultury v Kutné Hoře, kde by měl být také jasně  
ošetřen vztah města a GASKu v rovině financování kulturních akcí. Přítomní členové vyjádřili 
zájem o plán akcí GASKu na rok 2019 a usnesli se opět na pozvání představitele GASKu na 
některé z příštích jednání kulturní komise. 

e. Komise se dále zabývala rozhodnutím a pověřením rady města ohledně jmenování paní 
Vopálkové 18. členem komise. Vzhledem k tomu, že počty členů komisí byly komunikovány 
maximálně do počtu 15 členů a kulturní komise již nyní tuto kvótu rozhodnutím Rady města 
přesahuje, považuje komise, se souhlasem členů rady, přítomnými na jejím jednání, jmenování 
dalšího člena, jako automaticky přijatého prvního náhradníka, pokud počet členů komise klesl 
pod dříve avizovaných 15. 

f. V návaznosti na předešlý bod, připomněl předseda na minulém jednání odhlasované pravidlo, 



že nezúčastní-li se některý ze členů 2x jednání bez omluvení předem, bude automaticky radě 
navrženo jeho odvolání. Komise dále odhlasovala, že po třech omluvených neúčastech člena 
komise, bude o doporučení ohledně jeho odvolání hlasováno. PRO návrh bylo 11 členů, 
PROTI 1, Zdržel se 0. g. Místostarosta členy komise opětovně seznámil se záměrem vedení města na vytvoření 
koncepčního materiálu, který by řešil financování kultury a kulturních akcí. Přípravou této 
koncepce bude pověřena radou jmenovaná pracovní skupina. Dle slov pana místostarosty 
návrh této skupiny má vzniknout v součinnosti předsedy kulturní komise a pana Ladry. Tato 
skupina připraví danou koncepci v případné spolupráci s kulturní komisí a návrhy jejích členů 
a následně komisi předloží k připomínkování.     
 
 

 
Další jednání kulturní komise: březen – přesné datum bude upřesněno  

 adresa: komise.kultura@konf.kutnahora.cz 
 
 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

a) komise nedoporučuje omezování kulturních akcí v Parku U Tří pávů, které neporušují 
zákony, ani vyhlášky. 
b) automaticky jmenovat nového člena kulturní komise ve chvíli, kdy počet členů klesne pod 
15 – 1. náhradníkem je v tuto chvíli určena pí Vopálková.   

 
 
 
4) Reakce rady města: 
a) Rada města rovněž nedoporučuje omezování provozu 
b) Rada města vzala na vědomí, že Ing. Vopálková byla určena prvním náhradníkem v počtu 
členů komise 
 
Zapsali: Kateřina Špalková, Mgr. Tomáš Morawski  


